
BEB KHIR ASSOCIATION

OCTOBER 2021VISIAL DIRECTION

BRAND OVERVIEW BRAND IDENTITY

Brand Name :
Beb Khir - باب خير

Brand Description :
Beb Khir, a Tunisian charitable association located in Sidi bouzid city. It was established for charitable and 

voluntary work as far as providing material and moral support to all needy people of Tunisian society. 

The association focuses mainly on human rights by supporting poor families and social situations in need. 

It is also concerned with the health and environmental aspects by organizing activities and participating 

in demonstrations that stimulate and remind the community of the value of solidarity and partnership 

and spread the culture of “Doing Good-فعــل الخــر“ in all possible ways and means.

Giving and helping  is a culture planted in the spirit of authentic Tunisian society. 

بــاب خيــر ، جمعيــة خيريــة تونســية مقرهــا مدينــة ســيدي بوزيــد. تأسســت للعمــل الخيــري والتطوعــي و ذلــك مــن خــال  
تقديــم الدعــم المــادي والمعنــوي لجميــع الفقــراء و المحتاجيــن مــن المجتمــع التونســي.

تركــز الجمعيــة بشــل رئيســي علــى حقــوق الإنســان مــن خــال دعــم العائــات الفقيــرة والأوضــاع الاجتماعيــة المحتاجــة. 
كمــا تهتــم بالجوانــب الصحيــة والبيئيــة مــن خــال تنظيــم الأنشــطة و مــن خــال المشــاركة فــي التظاهــرات التــي تحفــز 

وتذكــر المجتمــع بقيمــة التضامــن والمشــاركة فــي نشــر ثقافــة “فعــل الخيــر” بــل الطــرق والوســائل الممكنــة.

العطاء والمساعدة ثقافة مزروعة في روح المجتمع التونسيي الأصيل.

Brand Objective :
Creat a strong logo and identity system that represented the principales and values of the association “ 

Beb Khir “ and which converge with the original culture and authentic of Tunisian community.

The Challenge was to create a strong and clear brand to achieve easy access and communication with all 

genders and groups of society.

إنشــاء شــعار قــوي وهويــة بصريــة تمثــل مبــادئ و قيــم جمعيــة “بــاب خيــر” والتــي   تتاقــى  مــع ثقافــة وأصالــة المجتمــع 
. نسي لتو ا

كان التحدي هو إنشاء هوية قوية و واضحة لتحقيق سهولة الوصول والتواصل مع جميع فئات المجتمع.

Study The Field ( Research in the field of associations )

At this stage , we are trying to discover the field in detail and depth through studying the total number 

of associations in Tunisia then in each province and classifying them according to the type of activity 

they perform. Therfore  we can easily  understand the field of associations more clearly.

فــي هــذه المرحلــة نحــاول ان نكتشــف المجــال بشــل مفصــل و عميــق مــن خــال دراســة مجمــوع الجمعيــات الموجــودة 
فــي كامــل تونــس و دراســة مجمــوع الجمعيــات داخــل كل ولايــة و تصنيــف الجمعيــات حســب نوعيــة النشــاط التــي تقــوم 

بــه و هــذا الــذي يمكننــا مــن ان نفهــم مجــال الجمعيــات  بوضــوح اكثــر.
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 القروضتنمويةإجتماعية خيريةثقافية،فنيةوداديةرياضيةنسائيةعلميةااللوولالاييةة
الصغيرة

االلممججممووعع  التنسيقيةشبكةأجنبيةطفولةشبابيةمواطنةحقوقيةبيئيةالمدارس
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731016051244129721312636224924195301036بن عروس 
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The Competitors :

Beb Khir Mission :
Charitable and voluntary works aimed at de-

livering material and moral good to all needy 

segments of society, collecting financial dona-

tions and organizing health and environmental 

awareness activities aimed at consolidating a 

culture of contribution.

الأعمــال الخيريــة والتطوعيــة الهادفــة إلــى إيصــال الخير 
ــة  ــع المحتاج ــرائح المجتم ــة ش ــوي لكاف ــادي والمعن الم
وجمــع التبرعــات الماليــة وتنظيــم أنشــطة توعويــة 
صحيــة وبيئيــة تهــدف إلــى ترســيخ ثقافــة المســاهمة.

Beb Khir Vision :
Want to be the most successful charitable or-

ganization on a national level - at the country 

level - and to gain peoples trust in what it does 

of collecting financial donations and its aware-

ness-raising activities.

ــى  ــة عل ــة خيري ــح جمعي ــون أنج ــة أن تك ــعى الجمعي تس
المســتوى الوطنــي - علــى مســتوى تونــس - وأن تكســب 
ثقــة النــاس فيمــا نقــوم بــه مــن جمــع تبرعــات ماليــة و 

ــة. ــطتها توعوي أنش
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WHO HOW WHY
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The WHO , HOW and WHY Question :

Who : Who are you ?

            A charity

Who : Who need to know ?

           For those who want to contribute to doing good and participating in   

           volunteer activities.

How : How you are different ?

           - Regular and legal fundraising.

           - Organizing a variety of activities that contribute to spreading 

             the culture of donation and volunteering, and that would enhance  

             community awareness of the value of charitable work.

Why : Why should they care ?

           For those who want to see the value of their donations realized on the ground.

من : من أنت؟
         مؤسسة خيرية

من : من يحتاج أن يعرف ما تقوم به ؟
         أولئك الذين يريدون المساهمة في فعل الخير  و المشارك في الأنشطة التطوعية.

كيف : بأي طريقة انت مختلف؟
          - جمع التبرعات بطريقة منظمة و موثقة و قانونية.

          - تنظيم أنشطة متنوعة تساهم في نشر ثقافة التبرع والعمل التطوعي،
            وذلك من شأنه تعزيز  توعية المجتمع بقيمة العمل الخيري.

لماذا : لماذا يجب أن يهتموا؟
             لأولئك الذين يريدون أن يروا قيمة تبرعاتهم تتحقق على أرض الواقع.
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Brand Attributes :

Mood Board :

Mind Map & Sketching :

Wecloming

Wecloming

Unique

Unique

Caring

Caring

Memorable

Memorable

Authenticity

Authenticity

Strong

Strong

Simple

Simple

Trustworthy

Trustworthy
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Logo Concept :

The logo mark is based on the golden ratio which by make it more balanced and  more valuable.

The logo idea is inspired by the door and keyhole.

The traditional Tunisian door, which is distinguished by its large shape, which reflects the culture of the 

Tunisian people, rich in the principles of welcome, authenticity, giving and assistance. Integrated with a 

keyhole that makes it easy to open the door. Which signifies security and trust.

This highlights the association’s role in being the door that delivers goodness to everyone who needs it

تعتمد عامة الشعار على النسبة الذهبية التي تجعلها أكثر توازناً وقيمة.

فكرة الشعار مستوحاة من الباب وفتحة المفتاح.
ــب  ــادئ الترحي ــي بمب ــي الغن ــعب التونس ــة الش ــس ثقاف ــذي يعك ــر ال ــله الكبي ــز بش ــذي يتمي ــدي ال ــي التقلي ــاب التونس الب
والأصالــة والعطــاء والمســاعدة. مدمــج مــع ثقــب المفتــاح الــذي يجعــل مــن الســهل فتــح البــاب. ممــا يــدل علــى الأمــن 

و الثقــة.

وهذا يسلط الضوء على دور الجمعية في كونها المدخل الذي يوصل الخير لل من يحتاجه.
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Logo Design & Construction :
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Logo Spacing :

c

Ubuntu
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The concept of our brand focused on simplicity thats why i chose the 

ubuntu typography.
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Color System :
The colors are taken from nature ( from the color of the sea and the sky ) the same colors are adopted 

in many streets and doors of Tunisian houses, and these colors themselves suggest serenity welcoming 

and confidence.

The main colors palette is responsible for instantly recognizing our brand. When applied consistently our 

system colors provide a strong visual bond in our materials and communications.

الالــوان مأخــوذة مــن الطبيعــة ) مــن لــون البحــر و الســماء ( نفــس الاوان هــذه معتمــدة فــي كثيــر مــن شــوارع و ابــواب 
المنــازل التونســية و هــذه الالــوان هــي نفســها توحــي بالصفــاء , الترحيــب و الثقــة .

الألــوان الرئيســية هــي المســؤولة عــن التعــرف الفــوري علــى عامتنــا, و مــن خــال  تطبيقهــا بطريقــة اســتمرارية تســتطيع  
توفــر لنــا الألــوان نظامنــا رابطًــا مرئيًــا قويًــا فــي موادنــا و وســائل اتصالاتنــا.

BEB KHIR ASSOCIATION COLOR SYSTEM BRAND IDENTITY
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C  175
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R  37
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R  255
C  255
B  255

#FFFFFF
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#EAEAEF

R  0
C  20
B  50

#001432

MARK

BRAND LOGO MARK

Wecloming

Caring

Authenticity

Trustworthy

VALUE

ESSENTIAL
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Remark :
This association still has not announced the beginning of its work - it still has not announced the start 

of its activities or the opening of the doors for the participation because it is still waiting for the legal 

approval that will be issued soon - which will be issued within months.

Therefore, the management of the association decided to start creating a brand identity until the legal 

approval is issued, and for this to save time and effort.

ملاحظة :
هــذه الجمعيــة لــم تعلــن بعــد عــن بــدء عملهــا ) حتــى الآن لــم تعلــن عــن بــدء أنشــطتها أو فتــح أبــواب المشــاركة (, لأنهــا 

لا تــزال تنتظــر الموافقــة القانونيــة التــي ســتصدر قريبــاً - والتــي ســتصدر فــي غضــون أشــهر.

Remark :
The information on the cards, envelopes, or posters is real information about the association. 

Information such as the names of officials, phone numbers, or the name of city.

ملاحظة :
المعلومــات الموجــودة علــى البطاقــات أو الأظــرف أو الملصقــات هــي معلومــات حقيقيــة عــن الجمعيــة - معلومــات مثــل 

أســماء المســؤولين أو أرقــام الهواتــف أو اســم المدينــة.

شكرا لمراجعة هذا المشروع

Thanks for reviewing this project

Vielen Dank für die Überprüfung dieses Projekts
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